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Acta de la 3a reunió del subcomitè de seguretat i salut d’altres centres, dilluns 07 d’octubre de 2024  

 
ACTA 

 
REUNIÓ DEL SUBCOMITÈ DE SEGURETAT I SALUT D' ALTRES CENTRES 

(SAC) 
 

Data: dilluns, 07 d’octubre de 2024 

Número: 2024SAC03 

Horari: 10:03-11:25h 

Lloc: Plataforma Teams 

 
Ordre del dia: 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  
2. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, Planificacions i seguiment de 

mesures correctores i d’altra documentació.  
3. Quadre seguiment actuacions  
4. Precs i preguntes 

 
 
Documentació adjunta: veure Annexos 
 
Assistents: 
 
Per la corporació: 
 
Anna Busqué i Mitjà excusa la seva absència i delega la presidència d’aquesta sessió a Juana 
Barber Rosado. 
Juana Barber Rosado que exercirà de presidenta del Subcomitè d’Altres Centres durant 
aquesta reunió. 
Xavier Pons Claret excusa la seva absència. 
Jaume Bosch Navascues  
Alberto Abaurrea Frias 
Francisco Daniel Paul Escartin en substitució de Xavier Pons Claret 
 
 
Com a delegats de prevenció:  
Yashina Pérez Serrano  
Segismundo Serrano Gutiérrez 
Albert Carreras Aran  
Telm Busquets Bosch excusa la seva absència 
Ramon Maria Altisent Pedrós 
Laura Solà Martínez 
Jorge Caba Valiente com a delegat LOL de la CGT. 
 
Com a assessors:  
Concepció Minguet Salvadó   
Jordi Godayol Lafont  
Montserrat Arraez Carrión  
 
Pren acta de la sessió: Estefanía Ratón Macías 
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Desenvolupament de la sessió 
 
Inici: 10h 03’ Juana Barber comença la sessió recordant que la presidència del Subcomitè 
d’Altres Centres (en endavant SAC) ha canviat i que la nova presidenta és Anna Busqué. 
Continua la seva intervenció excusant l’absència de la nova presidenta i informa que serà ella 
mateixa, a petició de la presidenta Anna Busqué, qui presidirà aquesta sessió del SAC del 7 
d’octubre de 2024.  
 
Concepció Minguet pregunta a Jordi Caba que aclareixi en quina funció participarà en la sessió 
del SAC. Javier Caba informa que la seva presència és com a delegat LOL de la CGT. 
 
Juana Barber continua la sessió donant la benvinguda a un nou membre del SAC, Albert 
Abaurrea, i informa que a partir d’ara acudirà a les reunions del SAC per part de la corporació. 
També dona la benvinguda a Francisco Daniel Paul qui aclareix que ve en substitució de Xavier 
Pons que no ha pogut assistir a aquesta reunió. 
 
Sense més preàmbuls Juana Barber dona pas al següent punt sobre l’aprovació de l’acta 
anterior. 
 
Primer punt. Aprovació de l’acta anterior:  
 
Juana Barber pregunta als assistents si hi ha cap comentari sobre l’acta anterior.  
 
Albert Carreras indica que no ha rebut l’acta anterior i pregunta si la resta la ha rebut. 
 
Concepció Minguet aclareix que l’acta estava penjada al correu de la convocatòria i puntualitza 
que a partir d’aquesta sessió es treballarà únicament a través de la Comunitat Virtual ja que 
va néixer amb la finalitat d’evitar l’enviament de tants correus i que tota la documentació estarà 
penjada a la Comunitat.  
 
Albert Abaurrea indica que no està donat d’alta a la Comunitat Virtual. Concepció Minguet li 
respon que el donaran d’alta i li passaran tota la informació referent a la Comunitat Virtual i, si 
cal fer alguna petita formació, també ho faran.  
 
Juana Barber confirma que a partir de la propera reunió els enviaments de documentació ja 
no es faran per correu electrònic, sinó que es rebrà la convocatòria i tota la documentació es 
penjarà a la Comunitat Virtual.  
 
Albert Carreras indica que no estan habituats i no se’n recorda molt bé de com s’ha d’accedir 
i demana si es podria fer un repàs de com es farà i com accedir. Concepció Minguet li informa 
que està tota la documentació d’aquesta reunió penjada a la Comunitat Virtual i de les anteriors 
reunions també i li indica que si no recorden com accedir, els hi reenviaran el correu amb les 
indicacions per accedir a la Comunitat Virtual.   
 
Juana Barber pregunta si es pot donar per aprovada l’acta anterior. No hi ha cap comentari ni 
suggeriment per part dels assistents, per la qual cosa es procedeix a l’aprovació de l’acta de 
la sessió del 6 de maig de 2024. 
 
A continuació, Juana Barber dona pas al segon punt del dia. 
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Segon punt. Presentació d’informes, Identificació i Avaluacions de riscos, 
Planificacions i seguiment de mesures correctores i d’altra documentació: 
 
Juana Barber, dona pas al bloc de documentació presentada. Obre el torn de paraula per si 
cap dels presents vol comentar alguna cosa dels informes que s’han presentat en aquesta 
sessió. 
 
Yashina Pérez comença preguntant per les planificacions de les avaluacions de riscos 
inespecífiques de Sant Llorenç del Munt i l’Obac i de les Masuques informant que no estan 
indicades les dates per a la implantació de les mesures correctores previstes als informes. A 
més, indica que a l’informe del Montseny s’indica que no hi ha Pla d’emergències a la nau de 
Sant Celoni i sol·licita saber per a quan està previst implantar les mesures. 
 
Juana Barber dona la paraula a Jaume Bosch que pregunta a Yashina Pérez si la nau de la 
que parla és el garatge de Terrassa, Yashina Pérez li indica que no, Jaume Bosch sol·licita 
saber a quin equipament concret es refereix. Yashina confirma que parla de la planificació de 
La Mola. Jaume Bosch indica que ells no gestionen el Pla d’Emergències de La Mola, que els 
que depenen de la Subdirecció d’Edificació tenen els documents actualitzats i implantats. 
 
Juana Barber intervé per esclarir que actualment a La Mola no es gestiona directament perquè 
a l’edifici de La Mola no hi ha activitat ni personal dins. Juana Barber pregunta a Concepció 
Minguet si hi ha un informe d’avaluació de riscos fet per a La Mola, Concepció Minguet ho 
confirma. Juana Barber pregunta a Yashina si la pregunta que fa és si en aquesta planificació 
no hi ha dates previstes per a la implantació de les mesures. Concepció Minguet intervé 
explicant que aquest informe s’ha entregat recentment i és possible que no hagi donat temps 
a posar les dates perquè el Servei no ha tingut temps suficient de resposta. 
 
Yashina posa d’exemple l’informe de planificació de les Masuques indicant que és un informe 
entregat fa temps i que tampoc s’han indicat les dades per a la implantació de les mesures. 
 
Juana Barber, en referència a Les Masuques, informa que estan pendents de començar les 
obres i dona la paraula a Albert Abaurrea per tal que ampliï la informació. Albert Abaurrea 
indica que estava previst començar avui les obres però, manca un document de l’empresa 
constructora, i la previsió és que comencin dimecres. Amb aquestes obres es pretén donar 
resposta a moltes de les mesures indicades en la planificació.  
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Carreras que indica que no s’ha donat resposta a la 
pregunta realitzada per Yashina Pérez sobre la falta del Pla d’Emergències a la nau de Sant 
Celoni. Juana Barber dona la paraula a Jaume Bosch que indica que hi ha una versió feta del 
2019 i que s’ha fet formació i simulacres. Jordi Caba informa que aquest garatge va canviar 
després d’uns treballs de retirada d’amiant i indica que aquest informe és previ a aquesta 
modificació. Juana Barber intervé per informar que si aquest document és previ a les 
modificacions realitzades al 2022 hi ha un problema ja que el centre no disposa de Pla 
d’Emergències actualitzat. Juana Barber sol·licita a Jaume Bosch que si no s’ha fet aquest Pla 
d’Emergències s’ha de realitzar. Jaume Bosch demana que es faci la sol·licitud per procedir a 
realitzar l’informe. 
 
Juana Barber dona la paraula a Segismundo Serrano que indica que a l’informe de Sant Celoni, 
posa que hi ha emmagatzemat material tant a la planta baixa com a la primera planta, però 
que s’indica que no s’utilitzin les escales ja que no compleixen amb la normativa. Juana Barber 
aclareix que, tot i que no es puguin fer servir les escales, no implica que no es pugui 
emmagatzemar material al pis de baix ja que hi ha una altra entrada i informa que les escales 
es troben clausurades. Segismundo Serrano insisteix que en el pis de dalt també hi ha material 
emmagatzemat. Juana Barber informa que el material que hi ha al pis de dalt no es pot utilitzar 
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perquè no s’ha d’accedir a aquella zona. 
 
Segismundo Serrano continua la seva intervenció preguntant sobre l’informe d’adequació del 
llevaneus i sol·licita que si Jordi Godayol li pot explicar l’informe ja que en aquest s’indica que 
la màquina no té la ITV però, que sembla, que es pot fer servir. Jordi Godayol explica que 
aquesta màquina s’utilitza al Coll de Pal, i que com no té la ITV el que es fa es pujar-la a una 
gòndola fins allà i s’utilitza allà en una zona tancada. Jordi Godayol indica que d’aquest informe 
també s’extreu que la màquina tampoc disposa de marcatge CE i que per tant, s’ha d’adequar. 
Continua informant que aquesta màquina no es pot fer servir i, en cas que s’hagi de traslladar 
a algun taller per a poder fer l’adequació, s’haurà de traslladar mitjançant la gòndola i vehicle 
especial per tal que no circuli per la carretera ja que no disposa de la ITV en vigor. 
 
Segismundo Serrano continua la seva exposició preguntant sobre els informes relacionats amb 
les sitges de sal i proposa la motorització de les sitges a fi d’eliminar els riscos associats a 
l’apertura dels dipòsits ja que es fa ús d’escales i s’ha de tenir en compte que aquests treballs 
es fan a l’hivern i de nit. Juana Barber dona la paraula a Francisco Daniel Paul, que indica que 
s’ho apunta, ja que no tenia constància de la opció de motoritzar les sitges, i indica que parlarà 
amb els caps de conservació, i donarà resposta en la propera reunió del SAC.  
 
Segismundo Serrano continua la seva intervenció sol·licitant explicació de l’estudi ATEX a la 
zona de càrrega de bateries de la PDL ja que no acaba d’entendre’l. Pregunta si la zona ATEX 
només afecta a la zona de càrrega de bateries o a altres zones de la PDL. Juana Barber dona 
la paraula a Jordi Godayol que explica que a la PDL hi ha tres zones de càrrega de bateries, 
l’estudi avalua si algun d’aquests tres punts són zones ATEX. La conclusió de l’estudi, d’acord 
amb al nombre i al volum d’equips, es que no es classifica cap de les zones com a zona ATEX 
i, per tant, no hi ha risc de que es formi una atmosfera explosiva. 
 
Segismundo Serrano continua la seva exposició sol·licitant explicació sobre l’estudi realitzat 
per Quirón Prevención, sobre l’exposició a fums dièsel al centre de Calldetenes, ja que no 
l’entén. Juana Barber dona la paraula a Jordi Godayol que explica que els resultats són 
conformes ja que les tres analítiques realitzades han estat inferiors a 0,1 del VLA, per tant, 
d’acord a la normativa, es pot concloure que l’exposició diària a fums dièsel és inferior al valor 
límit ambiental d’exposició diària. 
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Carreras que demana que els informes es realitzin en 
català, independentment d’on sigui l’empresa. Continua parlant sobre el mateix informe i indica 
que no hi ha mesures correctores i sol·licita saber si l’informe ha arribat al cap d’unitat 
corresponent i si hi ha una confirmació de rebuda d’aquesta informació. 
 
Juana Barber dona la paraula a Concepció Minguet que informa a Albert Carreras que tots els 
informes segueixen el mateix circuit i es dona trasllat als serveis implicats i als Delegats de 
Prevenció. Quant a mesures, no n’hi ha, però sí que s’informa dels resultats de l’estudi. Jordi 
Godayol, sobre el mateix tema, apunta que no hi ha mesures correctores degut a la conformitat 
de l’estudi, però sí que hi ha mesures preventives que són les que s’informen al Servei ja que 
d’aquest informe deriva una planificació que es fa arribar al Servei. Aquesta planificació es 
presentarà en la propera reunió del SAC. Juana Barber dona la paraula a Francisco Daniel 
Paul que aclareix que s’ha donat aquesta informació a la unitat de Calldetenes i al Cap d’Unitat 
ha confirmat que ha donat trasllat d’aquestes mesures preventives al personal de magatzem. 
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Carreras que comenta, sobre les avaluacions 
inespecífiques de les naus d’infraestructures viàries, que les planificacions en general s’han 
omplert però que faltarien algunes planificacions per omplir amb les dates previstes i dates 
executades. Pel que fa a la nau nova de Manresa, indica que està pendent realitzar les obres 
dels vestidors, sala de descans i pregunta si hi ha alguna previsió. Per últim, indica que 
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divendres passat va haver una reunió a Sant Miquel del Fai de caràcter urgent i voldria insistir 
en la planificació i que es pugui informar amb temps per poder-se organitzar. 
 
Juana Barber dona la paraula a Francisco Daniel Paul que no pot confirmar quan s’iniciaran 
les obres dels vestuaris i sala de descans, ho hauria de preguntar i donar resposta tant aviat 
com l’informin. Juana Barber indica que s’apunta aquesta qüestió per tal de poder donar 
resposta. 
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Abaurrea per parlar sobre el tema referent a Sant Miquel 
del Fai. Albert Abaurrea demana disculpes, en primer lloc, per la poca antelació amb la qual 
van convocar la reunió de CAE. Explica que va ser una ocasió molt especial ja que havien de 
coordinar moltes coses abans de l’obertura i es va haver de fer amb molt poc temps. Tot i així, 
comenta, la reunió va ser molt útil, es va crear un grup i circuit amb responsabilitats i preses 
de decisions, tant prèvies a l’obertura com durant l’obertura, per tal d’esmenar amb temps si 
hi ha alguna incidència. També aprofita per donar les gràcies a l’equip de Jaume Bosch, 
d’Edificació, i als companys de l’OPRL que també van col·laborar. 
 
Juana Barber també es disculpa i agraeix a tothom la seva presència tot i la poca previsió en 
la convocatòria de la reunió, i agraeix també la col·laboració i ajuda rebuda. 
 
Juana Barber dona la paraula a Jordi Caba que, en referència als informes sobre l’amiant de 
Montesquiu, Montseny, Masia Mariona i Fontmartina, pregunta si ja s’han realitzat les 
senyalitzacions que s’indiquen en aquests. També pregunta si ja s’ha fet la formació, si s’ha 
informat al personal d’on es troba aquest amiant i si s’ha fet amb acusament de recepció. 
També pregunta si s’han dut a terme les mesures correctores d’estabilització i confinament o 
si estan programades. 
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Abaurrea que explica que aquests informes s’han 
distribuït entre les direccions però que encara no s’han fet totes les reunions explicatives. Pel 
que fa a Montesquiu, comenta que es tracta d’una nau de lloguer i que el propietari ja ha 
manifestat que es farà càrrec de la substitució. Informa que es tracta d’una diagnosi d’un grau 
baix d’afectació però que es important informar al personal mentre no es faci la substitució. 
Explica que quan es tracta d’una nau de lloguer els temps s’allarguen degut a totes les 
implicacions: contractes, acords, llicències...etc., Pel que fa a la Masia Mariona indica que 
també està pendent donar la informació al personal. Informa que la diagnosi és de grau baix i 
que hi ha restes de fibrociment a una antiga mina soterrada, de difícil eliminació, i que s’està 
valorant quina seria la millor intervenció. Per últim, a Fontmartina, explica que hi ha alguna 
zona que es troba acordonada, que no s’hi fa ús, però que és igualment important informar al 
personal. Indica que les reunions que es faran seran in situ, s’aixecarà acta i preveu que 
aquestes intervencions de retirada es facin al final d’aquest any i al llarg de 2025. 
 
Jordi Caba continua el seu torn de paraula i pregunta sobre la línia de vida per fer la neteja de 
la coberta i demana saber si el personal disposa de la formació adient per a realitzar aquestes 
tasques. Continua preguntant sobre la senyalització de les zones de pas i sol·licita saber si 
s’han programat i els terminis. Continuant amb la senyalització, pregunta si s’ha realitzat la 
senyalització de l’ús d’EPIs en cada espai, així com, si s’han penjat uns cartells sobre 
estiraments a les zones de vestuaris. Finalment, pregunta sobre la planificació d’unes 
reparacions degut a unes filtracions al taller que produïen males olors. Tot fent referència a la 
nau de Sant Celoni. 
 
Juana Barber indica que ara mateix no disposa de tota la informació, però que recull totes 
aquestes qüestions per tal de donar-li resposta. 
 
Jordi Caba pregunta sobre la Planificació de Sant Llorenç on s’indica la realització de formació 
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continuada de motoserres. Informa que no li consta que s’hagin fet. En concret parla del 
personal de manteniment i comenta que la seva formació és de 2015 i la d’altres companys 
que es van realitzar abans de 2019. Pregunta si la formació que s’indica que s’ha realitzat al 
2022 és per al personal de nova incorporació o a quina formació exactament es refereix 
aquesta formació continuada. 
 
Montserrat Arraez respon que aquesta pregunta sobre formació la traslladarà a la Unitat de 
formació ja que no li pot confirmar de què es tracta aquesta formació concreta del 2022. 
 
Concepció Minguet intervé per informar a Jordi Caba que hi ha diferents tipus de formació 
sobre la motoserra. Formació en seguretat i formació continuada en l’ús de la motoserra. Les 
formacions d’ús de les motoserres són continuades perquè es refereixen a personal de nova 
incorporació. Si es tracta d’un altre tipus de formació sobre seguretat indica que  ho consultarà 
a la Unitat de formació ja que no disposa de la informació exacta sobre la formació i les dates 
en què es van realitzar. 
 
Jordi Caba pregunta si s’ha contractat algun servei per a la realització del control de plagues 
al Foix, avaluació de riscos de Les Masuques, ja que a l’informe s’indicava que no s’estava 
fent.  
 
Juana Barber informa que estan pendents de finalitzar les obres per a realitzar les tasques de 
control de plagues. Que actualment estan treballant en el contracte. 
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Carreras que pregunta a què es refereix quan a les 
dates previstes posa periòdic. 
 
Montserrat Arraez indica que el terme periòdic depèn de a quina mesura es refereixi. A 
continuació posa l’exemple del manteniment d’un equip, periòdic podria ser mensual, 
trimestral, anual...etc. 
 
Sense cap més comentari per part dels assistents sobre la documentació presentada, Juana 
Barber dona per acabat aquest punt de l’ordre del dia. 
 
 
Tercer punt. Quadre seguiment actuacions  
 
Juana Barber dona pas al quadre de seguiment d’actuacions. 
 
Punt 1 referent al tema del CAE Diputació – Ajuntaments pel que fa a la prestació de serveis 
de biblioteques, Juana Barber informa que aquest tema queda fora de les competències del 
SAC i que es farà trasllat de la informació al Subcomitè corresponent. Concepció Minguet 
informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest tema del quadre de seguiment d’aquest 
Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè de l’Escola Industrial.  
 
Punt 2 Sobre el tema de l’Escola de Teixit de punt de Canet de Mar Jaume Bosch informa que  
està pendent que es desbloquegi la llicència d’obres. Ramon Altisent intervé per sol·licitar que, 
a qui li pertoqui d’Edificació, intenti agilitzar i prioritzar aquest tema ja que fa molt de temps 
que està pendent i molt enquistat. Juana Barber intervé indicant que és cert, que és un tema 
que ve de lluny, i que entén que des d’Edificació estan fent el que poden per treballar-hi. 
Sol·licita als companys d’Edificació que sigui un tema urgent el desbloqueig de la llicència per 
poder tirar endavant les obres. Jaume Bosch indica que des d’Edificació s’està reclamant a 
l’Ajuntament, però no és un tema que estigui a les seves mans. 
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Punt 3 Sobre el tema del Protocol de càrrega i descàrrega camió-grua referent a 
Infraestructures viàries, Juana Barber pregunta si ja s’han rebut totes les signatures de tot el 
personal conforme se’ls hi ha informat del nou protocol. Francisco Daniel Paul confirma que 
sí, que en principi s’estarien recollint els darrers. Juana Barber indica que ho confirmi i, un cop 
confirmat, es donarà per tancat aquest tema. 
 
Punt 4 en referència a les incidències en relació al desconfort tèrmic a algunes de les 
biblioteques de la Xarxa, Juana Barber informa que aquest tema queda fora de les 
competències del SAC i que es farà trasllat de la informació al Subcomitè corresponent. 
Concepció Minguet informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest tema del quadre de 
seguiment d’aquest Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè de l’Escola Industrial. 
 
Punt 5 Sobre el tema referent a les biblioteques sobre la redacció del Protocol d’agressió 
verbal/física als treballadors, Juana Barber informa que aquest tema queda fora de les 
competències del SAC i que es farà trasllat de la informació al Subcomitè corresponent. 
Concepció Minguet informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest tema del quadre de 
seguiment d’aquest Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè de l’Escola Industrial. 
 
Punt 6 Referent a la Coordinació d'Activitats Empresarials Parcs Naturals. Juana Barber indica 
que es continua realitzant el CAE i, per tant, es pot donar per tancat aquest tema. 
 
Punt 7 Sobre l’Avaluació de Riscos Parc del Foix (Les Masuques) Juana Barber indica que, 
com ja s’ha comentat durant aquesta sessió, es preveu que dimecres comencin les obres.  
 
Punt 8 Estat de les obres de l'Espai Natural de Sant Miquel del Fai. Juana Barber comenta que 
ja s’ha tractat prèviament en la sessió aquest tema i indica que el dona per tancat ja que s’han 
pres totes les mesures. 
 
Punt 9 Sobre l’estat de deficiències del manteniment de Biblioteques, Juana Barber informa 
que aquest tema queda fora de les competències del SAC i que es farà trasllat de la informació 
al Subcomitè corresponent. Concepció Minguet informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest 
tema del quadre de seguiment d’aquest Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè de 
l’Escola Industrial. 
 
Punt 10 Sobre les mesures vibracions bibliobusos, Juana Barber informa que aquest tema 
queda fora de les competències del SAC i que es farà trasllat de la informació al Subcomitè 
corresponent. Concepció Minguet informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest tema del 
quadre de seguiment d’aquest Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè de l’Escola 
Industrial. 
 
Punt 11 Nous plans d’emergència ORGT, Juana Barber informa que aquest tema queda fora 
de les competències del SAC i que es farà trasllat de la informació al Subcomitè corresponent. 
Concepció Minguet informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest tema del quadre de 
seguiment d’aquest Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè del recinte Maternitat. 
 
Punt 12 Sobre les sonometries a ORGT, Juana Barber informa que aquest tema queda fora 
de les competències del SAC i que es farà trasllat de la informació al Subcomitè corresponent. 
Concepció Minguet informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest tema del quadre de 
seguiment d’aquest Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè del recinte Maternitat. 
 
Punt 13 Sobre l’adquisició d’una nova oficina a Gavà, Juana Barber informa que aquest tema 
queda fora de les competències del SAC i que es farà trasllat de la informació al Subcomitè 
corresponent. Concepció Minguet informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest tema del 
quadre de seguiment d’aquest Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè del recinte 
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Maternitat. 
 
Punt 14 Sobre les males olors a la oficina de El Prat, Juana Barber informa que aquest tema 
queda fora de les competències del SAC i que es farà trasllat de la informació al Subcomitè 
corresponent. Concepció Minguet informa que si estan d’acord s’eliminarà aquest tema del 
quadre de seguiment d’aquest Subcomitè ja que ja s’ha incorporat al Subcomitè del recinte 
Maternitat. 
 
Sense cap altre comentari per part dels assistents Juana Barber dona per finalitzat aquest punt 
de l’ordre del dia i dona pas al següent. 

 
 
Quart punt. Precs i preguntes 
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Carreras que pregunta sobre l’estimació de temps de 
les obres de retirada de la teulada de la nau de Llinàs, a més pregunta com es coordinarà amb 
la reforma dels vestidors, com estan condicionades les noves naus provisionals on es 
traslladarà al personal mentre es fan les obres i quin tipus de vestuaris es posaran. Continua 
la seva intervenció preguntant si faltaria un tractament ignífug a una de les naus. També 
pregunta sobre un tema de seguretat relacionat amb la seguretat dels vehicles. Exposa que al 
Parc del Montnegre es va donar de baixa un vehicle i va estar al Parc Mòbil com a substitució 
i ara torna al Parc, pregunta, com es possible, que un vehicle que es dona de baixa pugui 
tornar a ser utilitzat. Finalment, sobre el Parc de Sant Llorenç pregunta com es troba la recerca 
de la nova nau. Pel que fa a Infraestructures viàries, en concret, sobre la nau de Salelles, 
comenta que el sostre no està segellat per dins i pregunta quan es farà. Sobre la nau de 
Manresa pregunta quina és la previsió d’inici de les obres per a la substitució de la teulada. 
 
Juana Barber informa, en referència a la pregunta sobre la seguretat dels vehicles, que es va 
fer una auditoria de tots els vehicles de Parcs i indica que aquest vehicle es va treure del Parc, 
però que en cap moment es va donar de baixa, ja que era un vehicle que no tenia problemes 
de seguretat sinó que no s’havia donat en les millors condicions. Explica que li faltava la manilla 
d’una porta. Afegeix que s’estan comprant vehicles, tenint en compte el Pla Clima, cap a una 
flota menys contaminant i que sempre la seguretat està present. Pel que fa al tema de Sant 
Llorenç Juana Barber indica que es continua amb la recerca de nau, que la setmana passada 
van passar una nau a Edificació per tal que es revisi si compleix els requisits. Informa que s’ha 
contractat un servei per tal que ajudi en aquesta recerca.  
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Abaurrea que, sobre la nau de Llinàs, explica el procés 
pel qual s’ha anat passant. Informa que es va fer una diagnosi, va haver-hi una re-negociació 
del contracte de lloguer, el que va comportar la parada del procés de licitació d’obres fins el 
moment que es va tancar la negociació del contracte, aquest després va haver de passar per 
Secretaria, Intervenció i Edificació. Tot això, no va finalitzar fins al juliol. Informa que dintre 
d’aquest nou contracte s’inclou l’ús d’una tercera nau que es posa a disposició de la Diputació. 
A més, explica, que en aquests moments s’ha posat en marxa la revisió del projecte inicial, 
amb revisió de preus i que un cop estigui tancat es podran licitar les obres. Finalment, conclou 
que es preveu començar amb la licitació a principis de 2025. 
 
Juana Barber intervé per explicar, sobre els vestuaris, que s’està acabant de valorar, però 
segurament es llogui algun espai o mòdul com es va fer al Montseny.  
 
Albert Abaurrea, sobre el tractament ignífug al altell d’una de les naus, indica que s’està 
treballant. Sobre la reforma dels vestuaris comenta que hi ha una proposta feta, amb un 
encàrrec a banda del de la retirada de l’amiant, ja que posar-ho tot en un únic projecte faria 
demorar encara més l’inici de les obres. Finalment, comenta que l’empresa que faci la retirada 
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de l’amiant haurà de fer la neteja i els assajos de presència de fibres a l’ambient. Indica que 
això no exclou que l’OPRL, per la seva banda, faci els seus. 
 
Juana Barber pregunta a Francisco Daniel Paul si pot donar resposta a les preguntes 
realitzades sobre la nau de Salelles i Manresa. Francisco Daniel Paul indica que no pot donar 
resposta i que entén que la planificació depèn més d’Edificació que no pas d’Infraestructures 
viàries. Juana Barber indica que s’apunta la pregunta per tal de donar la informació 
corresponent.  
 
Juana Barber dona la paraula a Segismundo Serrano que pregunta sobre les goteres de la 
nova teulada de Calldetenes i sobre la franja reflectant dels vehicles dels companys de 
carreteres. Sobre això últim indica que, amb els canvis de vehicles, els nous no porten la franja 
reflectant i demana que es torni a posar per tal que es vegi que són vehicles de manteniment 
de carreteres. 
 
Juana Barber dona la paraula a Jaume Bosch que indica que no els hi ha arribat cap sol·licitud 
formal informant de les goteres a la teulada de la nau de Calldetenes. Informa que per part de 
vies locals, si és així, facin la petició i procediran.  
 
Juana Barber dona la paraula a Francisco Daniel Paul que, sobre el tema de les franges 
reflectants dels vehicles, informa que van fer la consulta i la indicació va ser que, segons 
normativa, a aquests vehicles no se’ls hi havia de posar. Indica que enviarà la informació per 
correu. 
 
Segismundo Serrano contesta que altres furgonetes d’altres Organismes similars a les que 
porta la Diputació disposen de franges reflectants i confirma que es poden posar, a més, 
explica que en les anteriors furgonetes es disposaven. 
 
Francisco Daniel Paul pregunta a Segismundo Serrano que a què es refereix si a la retolació 
del vehicle on es posa “conservació” o als adhesius reflectants. Segismundo Serrano contesta 
que als adhesius reflectants però que també a la retolació. Francisco Daniel Paul informa que 
són temes diferents. Indica que la retolació és discutible però explica que la consulta es va fer 
sobre els adhesius reflectants en concret i que aquesta qüestió està regulada per normativa. 
El retolar, continua, és més aviat un criteri diferent al que es tenia abans, i que en tot cas, 
podria ser viable si es demanés al Parc Mòbil que es tornés a retolar com es feia abans, si ho 
consideren adequat. 
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Carreras que informa que va posar de manifest, davant 
el Grup de treball relacionat amb els riscos psicosocials, que moltes vegades no es té en 
compte tant els riscos psicosocials com els riscos més físics i que hi ha llocs de treballs amb 
molta sobrecàrrega que impliquen riscos pel personal. Juana Barber intervé per informar que 
aquest tema, referent als riscos psicosocials, no és un tema objecte del SAC, sinó del Comitè 
de Seguretat i Salut, que és on s’aprovarà el Pla de riscos psicosocials i on s’aborden tots 
aquests temes. Albert Carreras demana que consti en acta que cada vegada que es parla de 
riscos psicosocials sempre hi ha la mateixa resposta i que no es poden debatre dintre dels 
Subcomitès. Concepció Minguet intervé per esclarir que hi ha un espai concret per debatre 
sobre aquests temes, com el Grup de treball de les avaluacions riscos Psicosocials i la 
Comissió de seguiment dels riscos Psicosocials, on hi ha experts del tema que no estan 
presents al SAC. 
 
Juana Barber dona la paraula a Jordi Caba que pregunta si des de l’OPRL tenen algun 
document on surti el personal que ha fet formació, quina formació ha de realitzar el personal, 
si hi ha algun termini per tal que les persones de nova incorporació facin la formació de PRL i 
dintre d’aquesta formació, per exemple, la formació en conducció, ja que hi ha moltes persones 
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que porten molts anys i no tenen la formació, i comenta, es podrien agrupar amb altres serveis 
que ho fan anualment. Per últim, pregunta si hi ha previstes formacions específiques: 
trituradora, eines, instal·lacions llum, aigua, aire condicionat, treballs en alçada. 
 
Juana Barber informa que, pel que fa a la formació de conducció del personal de Parcs, li ha 
arribat un llistat del personal que no té la formació i l’ha de fer.  
 
Concepció Minguet indica que recull les qüestions i li farà trasllat a la Unitat de formació per 
tal que puguin donar resposta. Informa, també, que s’ha de diferenciar de la formació en l’ús 
de la eina o màquina, que són formacions que no depenen de l’OPRL, ja que no es tracta de 
seguretat sinó d’ús. 
 
Juana Barber dona la paraula a Francisco Daniel Paul que informa que ha rebut un correu amb 
informació sobre la motorització de les sitges i informa que sí s’havien plantejat aquesta 
motorització però que com s’utilitzaria en condicions atmosfèriques adverses, podria  
condicionar el correcte funcionament dels engranatges, el que podria fer que fallés el sistema 
en moments crítics. Continua exposant que s’està valorant la instal·lació d’una plataforma 
intermitja, màxim 2m del terra, de manera que es pugui realitzar la tasca minimitzant el risc de 
caiguda. 
 
Juana Barber dona la paraula a Albert Carreras que demana a l’OPRL que es faci un check 
list amb els elements mínims de seguretat que disposen els vehicles de Parcs, per tal que si 
han de venir vehicles, es tinguin en compte aquests elements de seguretat.  
 
Juana Barber dona la paraula a Concepció Minguet que respon a Albert Carerras informant 
que, quan un vehicle es fabrica i es comercialitza, es considera un equip segur. Continua 
indicant que si des de l’OPRL s’ha de fer un check list hauria de ser dels elements externs o 
que s’afegeix al vehicle amb posterioritat a la compra. 
 
Albert Carreras amplia la seva informació i confirma que parla dels accessoris imprescindibles 
per a realitzar el treball: cabestany, llums d’emergència, etc., que es faci una valoració 
d’aquests elements i es faci un check list on es recullin aquests elements a partir de la 
informació i experiència dels Caps. 
 
Juana Barber pregunta si no hi ha més comentaris i, sense res més a afegir per cap dels 
assistents, dona per finalitzada la sessió a les 11:25h. 
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Annexos  
 

Núm Annexos Data document Unitat Organitzativa 

Quadre de seguiment 

1 2024SAC03 QUADRE DE SEGUIMENT. xls 06.05.2024 SDLO 

Avaluació de riscos 

2 
IV AR 2024 IV17 3345 R4 Inespecífica nau 
conservació Olèrdola 

30/08/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

3 
IV AR 2024 IV17 3350 R1 Inespecífica sitja de sal St. 
Agustí de Lluçanès 

19/06/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

4 
IV AR 2024 IV17 3351 R1 Inespecífica sitja de sal 
Bagà 

01/07/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

5 
IV AR 2024 IV17 3352 R1 Inespecífica sitja de sal 
Prats de Lluçanès 

01/07/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

6 
IV AR 2024 IV17 3353 R1 Inespecífica sitja de sal 
Laboratori Assaig 

26/07/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

7 
IV AR 2024 IV17 3354 R1 Inespecífica sitja de sal 
Caldes de Montbui 

26/07/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

8 
IV AR 2024 IV17 3355 R1 Inespecífica sitja de sal 
Olèrdola 

26/07/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

9 
IV AR 2024 IV17 3356 R1 Inespecífica sitja de sal 
Manresa 

26/07/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

10 
IV 2024IP040 Avaluació exposició fums dièsel CCC 
Calldetenes 

08/05/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

11 
MTY AR2024 MY03 R2 Avaluació riscos nau Sant 
Celoni. Parc Natural del Montseny 

13/09/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

Informes Prevenció 

12 IV 2024IP196 Adequació llevaneus Berga 26/09/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

13 
MTQ_IP023_2024_Diagnosi amiant nau 
garatge_Parc Castell Montesquiu 

29/08/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

14 
MTY_IP092_2024_Diagnosi amiant 
Fontmartina_Parc del Montseny 

19/06/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

15 
MTY_IP093_2024_Diagnosi amiant Masia 
Mariona_Parc del Montseny 

19/06/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 



12 

 

Acta de la 3a reunió del subcomitè de seguretat i salut d’altres centres, dilluns 07 d’octubre de 2024  

16 
SLL IP036 2024 Mesures fums dièsel nau Terrassa 
Parc Sant Llorenç 

26/09/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

17 
PDL 2024IP123 Estudi ATEX zones carga de bateries 
PDL 

28/06/2024 PDL 

Planificacions informes de prevenció 

18 
IVM 03 2024_AR Inespecífica Nau 
Calldetenes_IV17_3341_R4_Planificació 05/2024 

Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

19 
IVM 04 2024_AR Inespecífica Nau 
Malloles_IV17_3342_R1_Planificació 

05/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

20 
IVM 10 2024_AR Inespecífica Nau nova 
Manresa_IV17_3343_R1_Planificació 

09/2024 
Gerència Serveis 
d’Infraestructures viàries i 
mobilitat 

21 
PLANIFICACIÓ Avaluació SLL2024 La Mola Parc 
Natural de Sant Llorenç del Munt i l'Obac Id0011 R4 

03/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

22 
PLANIFICACIÓ FO 01 2024 AR Inespecífic Les 
Masuques Parc del Foix Id0068 R3 

03/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

23 
SLL IP020 2024 Planificació riscos mecànics i 
manuals Parc Sant Llorenç 

05/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

24 
SLL IP022 2024 Planificació ergonòmic manipulació 
manual càrregues 

05/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

25 SLL IP039 2024 Planificació manteniment eslingues 05/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

26 
SMF IP070 2024 Planificació incidents març Sant 
Miquel Fai 

05/2024 
Gerència Serveis d’Espais 
Naturals 

 
 
 

 
 

 
 


